
 

SPØRGSMÅL NR.  S 419 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Undervisningsministeren 

Dato: 18. januar 2018 

Stillet af: Mattias Tesfaye (S)  

Hvordan forholder ministeren sig til, at der med fusionen mellem 

handelsskolen og det almene gymnasium i Ribe vil komme en institution, der 

udbyder erhvervsuddannelse uden at have arbejdsmarkedets parter 

repræsenteret i bestyrelsen, og hvad har ministeren i sinde at gøre for at 

sikre arbejdsmarkedets parters repræsentation?  

(Spm. nr. S 419). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 18. januar 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk 
og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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